# БЕЛОРУССКАЯ ТОРГОВО-ПРОМЫШЛЕННАЯ ПАЛАТА Унитарное предприятие по оказанию услуг "Минское отделение Белорусской торгово-промышленной палаты", 220113, г. Минск, ул. Я. Коласа, 65, т. 351-04-73 (наименовоние унитарного предприятия Белорусской торгово-промышленной палаты, место накождения, телефон)

## CEPTIONSAT

Nº 705.1/5386-1

продукции собственного производства

1. Производитель <u>Общество с ограниченной ответственностью</u> «Обор	оонные
инициативы», 220070, г.Минск, ул.Переходная, д.64, корпус 3, к	абинет 5.
Республика Беларусь. Резидент СЭЗ "Минск".	,
Наименование обособленных подразделений юридического лица, осуществляющих прои место нахождения	изводство продукции,
Регистрационный номер производителя в Едином государственном регистре юридических л предпринимателей 191288292     Место нахождения производства Г.Минск, ул.Переходная, 64/3 (2 этаж)	
Беларусь (территория СЭЗ «Минск».)	
1 Бортовой комплекс обороны «АМУЛЕТ» (БКО «АМУЛЕТ») 2. Бортовой комплекс обороны «АМУЛЕТ-8Э» (БКО «АМУЛЕТ-8Э»)	8526 10 000 9
Смотри приложение на одном листе	
22 декабря 2020 г. 07 апре	ля 2021 г.
5. Сертификат действителен с до до	
6. На основании результатов проведенной экспертиры ностоящим подтверждаю, что пр в пункте 4 настоящего сертификата, относится к продукции собственного производства.	родукция, указанная
(a) (a)	(9)
Начальник ОЭиС №1	24.12.2020
( должность, подпись лица, выдовшего сертификат 16 фолжилия, имя, отчество ) М.П. 123 № 32 № 32	(дото)
Sage To Sage	BAH YAZ, MINOX, 284, 2015-1005

#### БЕЛОРУССКАЯ ТОРГОВО-ПРОМЫШЛЕННАЯ ПАЛАТА

Унитарное предприятие по оказанию услуг "Минское отделение Белорусской торгово-промышленной падаты"...220113..г. Минск. ул. Я. Коласа. 05...т. 351-04-73

### приложение к сертификату

№ 705.1/5386-1

продукции собственного производства

еятельности Евразийского экономического союза	Код ТН ВЭД:
Бортовой комплекс обороны «АМУЛЕТ-17Э» (БКО	8526 10 000 9
«АМУЛЕТ-17Э»)	
Бортовой комплекс обороны «АМУЛЕТ-24Э» (БКО	8526 10 000 9
«АМУЛЕТ-24Э»)	
Бортовой комплекс обороны «АМУЛЕТ-35Э» (БКО	8526 10 000-9
«АМУЛЕТ-35Э»)	
Бортовой комплекс обороны «АМУЛЕТ-Б35» (БКО	8526 10 000 9
«АМУЛЕТ-Б35»)	
A-TPAM.	
. На основании результатов проведенной экспертизы настоящим подтвержд пункте 1 настоящего приложения, относится к продукции собственного произ	
House Have Odie C Not	
Hayanbhuk OSuC NºI NSI NSI AVI.B.I VDUH	ович 24.12.2020
(должность, подпись лицо, выдовшего сертификату в фоментия, имя, отчество)	(дата)

#### Belarusian Chamber of Commerce and Industry

Service unitary enterprise «Minsk branch of Belarusian Chamber of Commerce and Industry», Y. Kolas str. 65, 220013, Minsk, tel. 351-04-73

## CERTIFICATE № 705.1/5386-1 for self-engineered products

1. The manufacturer	'De	efense l	<u>Initia</u>	atives'	COI	mpany	(000)	'Ol	oronn	ye	inits	<u>iativ</u>	y'),
Perehodnaya str.	64,	buiding	g 3,	office	5,	Minsk	, 2200	70,	Repub	lic	of l	Belai	us.
The resident of fre	e-ec	conomi	c zoi	ne 'Miı	ısk	<u>,</u>			-				

Name of separate branches of legal entity that manufacture products, location					

- 2. Registration number of manufacturer in Unified state register of legal entities and individual entrepreneurs  $\underline{191288292}$
- 3. Location of the production facilities <u>Perehodnaya str. 64/3 (2<sup>nd</sup> floor)</u>, <u>Minsk</u>, <u>Republic of Belarus (the territory of FEZ 'Minsk'.)</u>
- 4. Name of products, product code as per combined Commodity nomenclature for foreign economic activity of the Eurasian Economic Union

Customs commodity code:

1. Airborne defense suite 'AMULET'

8526 10 000 9

(ADS 'AMULET')

2. Airborne defense suite «AMULET-8E»

8526 10 000 9

(ADS 'AMULET-8E')

#### Find attached annex on one sheet

- 5. The certificate is valid from December 22, 2020 till April 07, 2021.
- 6. It is hereby certified that based on the results of the carried out expertise, the products mentioned in item 4 of this certificate come under the notion of self-engineered products.

Head of E&C department №1

M.V. Gurinovich

24.12.2020

(position, signature of a person, who issued the certificate)

(Surname, name, father's name)

(Date)

/Seal/ /Signature/

#### Belarusian Chamber of Commerce and Industry

Service unitary enterprise «Minsk branch of Belarusian Chamber of Commerce and Industry», Y. Kolas str. 65, 220013, Minsk, tel. 351-04-73

# ANNEX TO CERTIFICATE № 705.1/5386-1 for self-engineered products

1. Name of products, product code as per combined Commodity nomenclature for foreign economic activity of the Eurasian Economic Union

	Customs commodity code:
3. Airborne defense suite 'AMULET-17E'	8526 10 000 9
(ADS 'AMULET-17E')	
4. Airborne defense suite 'AMULET-24E'	8526 10 000 9
(ADS 'AMULET-24E')	
5. Airborne defense suite 'AMULET-35E'	8526 10 000 9
(ADS 'AMULET-35E')	
6. Airborne defense suite 'AMULET-B35'	8526 10 000 9
(ADS 'AMULET-B35')	

2. It is hereby certified that based on the results of the carried out expertise, the products mentioned in item 1 of this certificate come under the notion of self-engineered products.

Head of E&C department №1 M.V. Gurinovich 24.12.2020 (position, signature of a person, who issued the certificate) /Seal/

/Signature/